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Gemeentefonds  -  Inflatiebestendigheid

Veel lokale besturen buigen zich momenteel over hun jaarrekening en meerjarenplanning. 
Met extra aandacht wordt de financiële impact van diverse crisissen bekeken en 
bestudeerd.

Ook in Brugge mocht ik als schepen van Financiën aan de gemeenteraad toelichten hoe 
het met onze boekhouding gesteld was. Het valt op dat de financiële impact van de sterk 
gestegen inflatie meer sporen zal nalaten dan de coronacrisis.

De coronacrisis kunnen wij in Brugge opvangen door de letterlijke lockdown waardoor ook 
onze exploitatie-uitgaven gedaald zijn. De indexering van de lonen als gevolg van de 
gestegen inflatie is echter een pak moeilijker op te vangen. Dat zal Brugge in de komende 
vier jaar zo’n 25 miljoen euro extra kosten. Ook de stijgende energiekosten worden op drie 
miljoen euro extra geraamd en andere exploitatiekosten zijn onderhevig aan toegenomen 
inflatie.

Om bovenvermelde redenen zou ik graag vernemen hoe de minister staat tegenover het 
verzoek van het VVSG (Vereniging van Vlaamse Steden en Gemeenten):

Zal de Vlaamse overheid het Gemeentefonds inflatiebestendig maken door de groeivoet 
van normaal 3,5% per jaar te verhogen als de inflatie meer bedraagt, zoals nu het geval 
is?

Zo ja, zal de minister dan in compensatie voorzien voor de afgelopen periode waarin de 
hierboven beschreven situatie zich voordeed?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Bart Somers (384), Matthias Diependaele (503)



BART SOMERS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
BESTUURSZAKEN, INBURGERING EN GELIJKE KANSEN

GECOÖRDINEERD ANTWOORD 
op vraag nr. 384 van 30 juni 2022
van MERCEDES VAN VOLCEM

Ik deel ten volle de bezorgdheid van de lokale besturen over de financiële impact van de 
sterk gestegen inflatie en de druk die de huidige hoge inflatie zet op de gemeentelijke 
meerjarenplannen en de lokale investeringen. Ik ben uiteraard bereid om te overleggen 
over mogelijke oplossingen om de impact hiervan op de gemeentelijke financiën te 
milderen. 

De hoge energieprijzen die mee aan de basis liggen van de hoge inflatiecijfers, betekenen 
jammer genoeg een collectieve verarming voor ons land (transfer naar de meestal 
buitenlandse aandeelhouders van gas- en oliebedrijven). 

Op dit ogenblik zijn er echter binnen de Vlaamse Regering nog geen concrete afspraken 
om de jaarlijkse groeivoet van 3,5% die verankerd is in het decreet van 5 juli 2002 tot 
vaststelling van de regels inzake de dotatie en de verdeling van het Vlaams 
Gemeentefonds, aan te passen of inflatiebestendig te maken.

Gezien de huidige economische context, met een uitzonderlijk hoge inflatie, hebben we 
binnen de schoot van de Vlaamse Regering wel afgesproken om alle budgettaire 
vraagstukken grondig te evalueren, zodat we in de voorbereiding van de Vlaamse 
begroting voor 2023 en de Septemberverklaring de gepaste keuzes kunnen maken. Ik 
engageer me als minister bevoegd voor lokale besturen dan ook om deze problematiek 
mee te nemen richting deze Vlaamse begrotingsbesprekingen.


